

السادة / البورصة المصرية
عناءة الاستاذة / رشا مصطفى موسى - مدير عام إدارة الإفصاح

تحية طيبة وتقديراً وإحتراماً ، ،

انعقد مجلس إدارة شركة سيد ميديكال يوم السبت الموافق 31 يناير 2026، الساعة السابعة مساءً، عبر تقنية الفيديو كونفرنس عبر تطبيق زووم، وجاءت قراراته على النحو التالي :

1- المبالغ المستحقة لشركة سيد ميديكال لدى شركتها التابعة مستشفيات سيد.

فيما يخص المبلغ المتداول بين الشركتين المدفوعة من شركة سيد ميديكال إلى شركة مستشفيات سيد وعنها ، وذلك كون هذا المبلغ ليس قرض مساهم وليس تمويل مدفوع في صورة مدینونية سوف يتم تحصيلها في تاريخ محدد ولا ينتج عنـه ايـة فـوـانـد او عـوـانـد لـشـرـكـة سـيـدـ مـيديـكـالـ ،ـ لـكـنـهـ بهـدـفـ الإـسـتـثـمـارـ فيـ الشـرـكـةـ التـابـعـةـ وـقـدـ تمـ الـاـنـقـاقـ بـيـنـ الشـرـكـتـيـنـ عـلـىـ دـمـاـطـهـ لـرـدـ ذـلـكـ الإـسـتـثـمـارـ وـدـوـنـ ايـةـ فـوـانـدـ اوـ عـوـانـدـ عـلـىـ الـاـطـلـاـقـ نـظـيرـ هـذـاـ مـبـلـغـ الـمـحـولـ لـدـعـمـ الـمـرـكـزـ الـمـالـىـ لـلـشـرـكـةـ التـابـعـةـ الـمـسـتـثـمـرـ فـيـهـ .ـ وـعـلـىـ قـدـ قـرـرـ مـجـلـسـ الـادـارـةـ الـاـتـيـ :ـ

ـ1ـ زـيـادـ رـاـسـ الـمـالـ لـلـشـرـكـةـ التـابـعـةـ بـالـمـبـلـغـ اـعـلـامـ .ـ

ـ2ـ تـوـجـيـهـ مـجـلـسـ اـدـارـةـ شـرـكـةـ مـسـتـشـفـيـاتـ سـيـدـ بـعـمـلـ دـرـاسـةـ كـامـلـةـ بـالـاـلـتـزـامـاتـ الـمـالـيـةـ الـمـتـوـقـعـةـ عـلـىـ الشـرـكـةـ لـاـسـتـكـمـالـ مـشـرـوـعـهـ وـتـحـدـيدـ مـبـلـغـ زـيـادـةـ رـاـسـ الـمـالـ تـبـاعـاـ فـيـ الـفـتـرـةـ الـقـادـمـةـ مـنـ خـلـالـ اـتـبـاعـ كـامـلـ الـاـجـرـاءـاتـ الـقـانـوـنـيـهـ الـلـازـمـةـ لـذـلـكـ .ـ

2- القيمة العادلة لشركة التابعة شركة مستشفيات سيد

وـافـقـ الـمـجـلـسـ بـالـاجـمـاعـ عـلـىـ الـقـيـمـةـ الـعـادـلـةـ لـشـرـكـةـ مـسـتـشـفـيـاتـ سـيـدـ الصـادـرـ مـنـ شـرـكـةـ أـصـوـلـ عـرـبـيـةـ لـلـاـسـتـثـمـارـ وـالـاـسـتـشـارـاتـ الـمـالـيـةـ وـتـقـرـيـرـ مـرـاقـبـ الـحـسـابـاتـ عـنـهـاـ وـالـتـيـ تـمـلـكـ شـرـكـةـ سـيـدـ مـيديـكـالـ بـهـاـ نـسـبـهـ 80.25% .ـ

مرفق طبيه القيمه العادلة لشركة مستشفيات سيد

وـتـفـضـلـواـ بـقـبـولـ فـائـقـ الـاحـترـامـ ،ـ

تحـرـيرـاًـ فـيـ 31-01-2026

مدير علاقات المستثمرين

عمرو فتحى

Amr Fathy



Dear Sirs,

The Egyptian Exchange

Attention: Ms. Rasha Mostafa Moussa – General Manager, Disclosure Department

Greetings,

The Board of Directors of Speed Medical Company convened on Saturday, January 31, 2026, at 7:00 p.m., via video conference through the Zoom application. The Board resolved as follows

1- Amounts due to Speed Medical Company from its subsidiary, Speed Hospitals

With respect to the amounts transferred between Speed Medical Company and its subsidiary, Speed Hospitals Company, it was clarified that these amounts do not constitute a shareholder loan nor financing in the form of indebtedness to be collected on a specific date, and they do not generate any interest or returns for Speed Medical Company. Rather, these amounts are intended for investment in the subsidiary. The two companies have agreed not to set a repayment date for the return of such investment, and that it shall be without any interest or return whatsoever, as the purpose of the transferred amounts is to support the financial position of the invested subsidiary.

Accordingly, the Board of Directors resolved the following:

- 1- To increase the capital of the subsidiary by the aforementioned amounts.
- 2- To instruct the Board of Directors of Speed Hospitals Company to prepare a comprehensive study of the expected financial obligations of the company required to complete its project, and to determine the capital increase amount successively during the upcoming period, while following all necessary and complete legal procedures.

2- The Fair Value of the Subsidiary, Speed Hospitals Company.

The Board has unanimously approved the fair valuation of **Speed Hospitals Company**, as issued by **Osoul Arabia for Investment and Financial Consultancy** and the auditor's report thereon. **Speed Medical Company** holds an 80.25% stake in the aforementioned company.

Attached herewith is the Fair Value report for Speed Hospitals Company

Kind regards,

Investor Relations Manager

Amr Fathy



Issued on: 31-01-2026

